
 
 
 
 
 
 
                                            P R O T O K Ó Ł  NR I/2006 
                     Z PIERWSZEJ SESJI RADY GMINY W MICHAŁOWIE     
                               ODBYTEJ W DNIU 27 LISTOPADA 2006 
 
 
 Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Obecność na sesji stanowi lista obecności. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej. 
 
Ponadto w obradach sesji udział biorą: 

 
1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk 
2. Zastępca Wójta Gminy – Pani Henryka Gietka Bębenek 

     3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska 
4. Doraca prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Michałów  
6. Mieszkańcy Gminy. 
 

Ad.1. 
Przewodniczący Rady Gminy poprzedniej kadencji powierza prowadzenie obrad najstarszemu 
wiekiem radnemu obecnemu na sesji. 
      Otwarcia sesji dokonał senior – radny Pan Sławomir Kwiecień wypowiadając słowa Panie  
 i Panowie otwieram pierwszą  sesję Rady Gminy Michałów . 
Przywitał nowo wybranych radnych , Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Michałowie  
Panią Jadwigę Ręboch  oraz wszystkich biorących udział w obradach pierwszej sesji Rady Gminy.                         
Następnie poinformował , Ŝe zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym oraz postanowieniami 
zawartymi w Statucie Gminy – mam zaszczyt prowadzenia pierwszej sesji nowo wybranej Rady 
Gminy  do czasu wyboru Przewodniczącego Rady . 
 Proszę o zabranie głosu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Michałowie  
Panią Jadwigę Ręboch , która przedstawi wyniki wyborów do Rady Gminy i wręczy wybranym 
radnym zaświadczenia potwierdzajace uzyskanie mandatu. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji przedstawiła wyniki wyborów i wręczyła zaświadczenia nowo 
wybranym radnym. 
Obecny na sesji Rady Gminy Pan Walasek Mirosław mieszkaniec miejscowości Węchadłow , a 
jednocześnie kontrkandydat ponownie wybranego Wójta Gminy Michałów Pana Stanisława 
Szewczyka  prosi o zabranie głosu. 
Przewodniczący obrad udziela Panu Walaskowi głosu. 
Pan Walasek pogratulował Panu Wójtowi Ŝycząc duŜo zdrowia i wielu sukcesów , równieŜ 
pogratulował nowo wybranej Radzie gminy zycząc owocnej współpracy. 
  
Ad.2 
Następnie przystąpiono do ceremoni złoŜenia ślubowania przez nowo wyranych radnych . 
Zgodnie z art. 23 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do wykonania 
 mandatu radni składają ślubowanie , które odbywa sie w ten sposób , Ŝe po odczytaniu  roty 



wywołani kolejno radni powstają i wypowidają słowo „ŚLUBUJĘ”. 
Ślubowanie moŜe być złoŜone z dodaniem zdania „TAK MI DOPOMÓ ś  BÓG” 
Radny – senior odczytał rotę  ślubowania , a najmłodszego wiekiem radnego Pana Łukasza Wójcika 
prosi o odczytywanie z listy kolejno z imienia i nazwiska radnych rady gminy . 
KaŜdego wyczytanego radnego prosi o powstanie i potwierdzenie woli złoŜenia ślubowania . 
Odczytał rotę ślubowania: 
„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKI EJ ,ŚLUBUJĘ  
UROCZYŚCIE OBOWI ĄZKI RADNEGO SPRAWOWA Ć GODNIE ,RZETELNIE I 
UCZCIWIE ,MAJ ĄC NA WZGL ĘDZIE DOBRO MOJEJ GMINY I JEJ 
MIESZKA ŃCÓW” 
Przewodniczący obrad stwierdza , Ŝe ślubowanie złoŜyli wszyscy wybrani radni. 
Informuję równieŜ , Ŝe ustawowy skład rady wynosi 15 radnych . 
      Na podstawie listy obecności stwierdzam , Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych , co stanowi 
kworum , przy którym Rada Gminy moŜe podejmnować prawomocne uchwały. 
 
      Przewodniczący obrad informuje , Ŝe przystępujemy do ustalenia porządku obrad pierwszej 
sesji Rady Gminy . 
Proponowany porządek obrad sesji przygotowany przez zwołującego sesje Przewodniczącego Rady  
poprzedniej kadencji Pana Stanisława Bochenka , radni otrzymali wraz z materiałami na sesję 

który przedstawiam: 
1.Powierzenie przez Przewodniczącego Rady Gminy Michałów poprzedniej kadencji 
prowadzenia obrad najstarszemu wiekiem radnemu obecnemu na sesji. 

1. Ślubowanie radnych. 
2. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 
3. Przekazanie prowadzenia sesji nowo wybranemu przewodniczacemu. 
4. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy . 
5. Sprawozdanie Wójta poprzedniej kadencji o stanie gminy i działalności w okresie ostaniej sesji. 
6. Objęcie mandatu przez nowo wybranego Wójta 
7. Ustalenie warunków pracy i płacy Wójta. 
8. Wybór Komisji stałych Rady Gminy Michałów.  
 
Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad dziejsiejszej sesji  
 
Radny Kowalczyk zgłasza wniosek formalny o wycofanie z porzadku obrad dziejszej sesji  
punktu 7 i 8 tj. objęcie mandatu przez nowo wybranego Wójta i i ustalenie warunków pracy  
i płacy Wójta. 
Przewodniczący obrad wniosek  radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 było za. 
 
Następnie przewodniczący  obrad sesji proponowany porządek obrad sesji wraz ze zmianami 
poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 było za porządek obrad sesji został przyjety. 
 
Ad.3. 
Przewodniczący obrad informuje , Ŝe przystępujemy do kolejnego punktu porządku obrad , którym 
jest wybór Przewodniczącego Rady Gminy. 
Rada Gminy wybiera Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy bezwzględną 
większością głosów  w obecności co najmniej połowy ustawowego  składu rady w  głosowaniu 
tajnym. 
Szczegółowe zasady wyborów Przewodniczącego  Rady Gminy określone zostały w załączniku  
Nr 3 do Statutu Gminy. 
Proszę najmłodszego wiekiem radnego Pana Łukasza Wójcika o odczytanie ordynacji wyborczej 
wyborów przewodniczącego Rady Gminy . 
Radny Łukasz  Wójcik odczytał ordynację wyborczą. 



Przewodniczący obrad  prosi o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej . 
Przypomina , Ŝe członkowie komisji skrutacyjnej nie mogą kandydować na stanowisko 
przewodniczącego lub wiceprzewodniczacego  Rady. 
1. Radny Stanek Krzysztof  zgłasza radnego Kowalczyka Bogusława 
2. Radny Wleciał Jarosław zgłasza radnego Oleksy Tadeusz 
3. Radny Kwiecień Sławomir  zgłasza radnego Motyka Rafał 
Przewodniczący obrad prosi kolejno zgłoszonych radnych do komisji skrutacyjnej o wyraŜenie 
zgody. 
1. Radny Kowalczyk Bogusław  wyraŜa zgodę 
2. Radny Oleksy Tadeusz  wyraŜa zgodę 
3. Radny Motyka Rafał wyraŜa zgodę. 
Przewodniczący obrad zgłoszonych kandydatów do komisji skrutacyjnej wyraŜających zgodę  
poddaje pod głosowanie . 
W wyniku głosowania 14 było za  1 wstrzymujący . 
 
Przewodniczący obrad prosi członków Komisji o wybranie spośród siebie Przewodniczącego 
Komisji. 
Komisja wybrała spośród członków : 
1. Radnego  Kowalczyk Bogusław -Przewodniczący Komisji 
2. Radnego Oleksy Tadeusz  - członek 
3. Radnego  Motyka Rafał – członek. 
Następnie przystępujemy do wyboru Przewodniczacego Rady  Gminy , proszę o zgłaszanie 
kandydatów. 
Radny Wleciał Jarosław – zgłasza radnego Mika Zygmunt. 
Pytanie do radnego Mika Zygmunt czy wyra Ŝa zgodę na kandydowanie. 
Radny Mika Zygmunt wyraŜa zgodę. 
Czy są jeszcze  jakieś kandydatury na Przewodniczącego. 
JeŜeli nie ma to proszę Komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i rozdania 
radnym. 
Radni wyczytani w kolejnośći alfabetycznej przez członka komisji Skrutacyjnej dokonują 
głosowania tajnego. 
Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytuje  
protokół z głosowania tajnego informując , Ŝe Przewodniczącym Rady Gminy został wybrany Pan 
Zygmunt Mika./protokoół komisji  stanowi załącznik do protokołu z sesji./ 
Przewodniczący obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy , następnie projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 było za. 
 
Ad.4. 
W związku z dokonanym wyborem przekazuję przewodnictwo dzisiejszej sesji nowo wybranemu  
Przewodniczącemu Rady Gminy Michałów Panu Zygmuntowi Mika  Ŝycząc mu jednocześnie wielu 
sukcesów i owocnej pracy . 
Przewodniczący obrad podziękował za powierzenie mu tak zaszczytnej funkcji prowadzenia obrad  
pierwszej sesji.  
Nowo wybrany Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udzielone zaufanie i powierzenie 
sprawowania zaszczytnej funkcji Przewodniczącego Rady Gminy , pragnę zapewnić , Ŝe dołoŜy 
wszlelkich starań , aby prace Rady Gminy  Michałów przebiegały sprawnie i zgodnie z prawem. 
 
Ad.5  
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy . 
Zgodnie z art.  14 pkt 2 Statutu Gminy wybiera się 1-go Wiceprzewodniczącego.. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi najmłodszego wiekiem radnego Pana Łukasza Wójcika o 
odczytanie ze Statutu Gminy ordynacji wyborczej wyborów  wiceprzewodniczącego  Rady Gminy . 
 



Proponuje , aby wybory Wiceprzewodniczącego przeprowadziła Komisja Skrutacyjna  powołana  
wcześniej dla wyboru Przewodniczącego  Rady Gminy . 
Propozycję powyŜszą poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 było za propozycja została przyj ęta. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie  kandydatur na wiceprzewodniczącego  . 
Radny Mika Zygmunt  zgłasza radnego Wleciał Jarosław  
Przewodniczący Rady pyta czy  radny Wleciał wyraŜa zgodę. 
Radny Wleciał Jarosław wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są inne kandydatury na wiceprzewodniczącego. 
JeŜeli nie ma to proszę Komisje Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i rozdanie 
radnym. 
Radni wyczytani w kolejności alfabetycznej przez członka Komisji Skrutacyjnej dokonają 
głosowania  tajnego. 
Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół  
z głosowania tajnego o wyborze Wiceprzewodniczacego Rady Gminy informując , Ŝe 
Wiceprzewodniczacym Rady Gminy wybrany został Pan Jarosław Wleciał./ protokoł stanowi 
załącznik do protokołu  z sesji  
Przewodniczący Rady Gminy   odczytuje projekt uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Michałów , a następnie poddaje go pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 było za uchwała została przyjęta . 
Nowo wybrany Wiceprzewodniczący podziękował za zaufanie . 
 
Przewodniczący Rady Gminy informuje , Ŝe w związku z dokonanym wyborem proszę nowo 
wybranego Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy Pana Jarosława Wleciała o zajęcie miejsca przy 
stole prezydialnym i pełnienie funkcji Sekretarza obrad.  
Nowo wybrany  Wiceprzewodniczący Rady Gminy podziękował za zaufanie wszystkim radnym. 
 
Ad.6. 
        Przewodniczący Rady Gminy informuje , Ŝe kolejnym punktem porządku obrad dzisiejszej 
sesji jest sprawozdanie Wójta poprzedniej kadencji  o stanie gminy i działalności w okresie od 
ostaniej sesji. 
Prosi Wójta  Gminy  Pana Stanisława Szewczyka o zabranie głosu. 
Wójt Gminy podziękował i pogratulował nowo wybranym Panu Przewodniczącemu  i 
Wiceprzewodnczącemu Rady Gminy  Ŝycząc duŜo zdrowia i owocnej współpracy. 
Wójt Gminy przed złoŜeniem sprawozdania w krótkim zarysie przedstawił połoŜenie gminy 
Michałów , w jakim podziale admistracyjnym się znajduje oraz zadania jakie zostały zrealizowane 
w mijającej kadencji. 
       Jednym z najwaŜniejszych spraw  mijającej kadencji to zadanie pn. „wodociągowanie gminy 
Michałów , które realizowane jest etapami”.Wodociągowanie odbywa się przy pomocy środków 
unijnych , jeŜeli Państwo radni będą sobie Ŝyczyć dokładne dane to zostaną udostępnione. 
Bardzo waŜną sprawą na terenie gminy są drogi, przez teren naszej gminy  przebiegają drogi 
wojewódzkie , powiatowe i  drogi gminne czyli nasze oraz drogi dojazdowe do pól. 
W okresie 4 lat gmina pozyskiwała środki z funduszy unijnych SAPARD równieŜ na budowę dróg 
przykładem jest asfaltowanie drogi gminnej  na odcinku Bujnówka – Sadkówka ponad 2,5 km, 
i droga gminna  odcinek około 2 km Sędowice -Helenówka .Będąc przy drogach powiem , Ŝe  
korzystaliśmy równieŜ z niewielkich środków pozyskanych z funduszy Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Świętokrzyskiego na remonty dróg dojazowych do pól. 
      Następnie mówiąc o środkach  pozyskiwanych z zewnąrz muszę powiedzieć , nie 
skorzystaliśmy tylko ze środków jakie zostały przkazane od Wojewody dla słuŜby zdrowia na 
terenie naszej gminy mam na uwadze SZOZ ,gdyŜ musieliśmy zwrócic z powodu braku akceptacji 
Rady Gminy. 
 
      Na dzień dzisiejszy bardzo waŜną sprawą dla gminy było  podjęcie uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów z wyłączeniem 



miejscowości Pawłowice w której to został zgłoszony protest  gdzie skarŜący  uzasadnił  
Ŝe  działka została w całości przeznaczona w planie na cele zwiazane z eksploatacją złoŜa piasku,  
a nie na cele budownictwa zagrodowego. Sprawa ta znajduje się w Naczelnym Sądzie 
Administracyjnym w Kielcach i czekamyna jej rozstrzygnięcie. 
Informuję równieŜ , Ŝe na terenie naszej gminy posiadamy majątek gminny w postaci działek 
gruntu np. sołtysówki oraz inne. 
Jednym z waŜnych zadań zrealizowańych równieŜ ze środków odnowy  dziedzictwa Kulturowego  
było uruchomienie  Gminnego Centrum Kultury w Michałowie .  
Od ostatniej sesji odbyłem cykl zerbrań w temacie wodociągowania .Chcę powiedzieć , Ŝe na dzień 
dzisiejszy jesteśmy gotowi jako gmina przystąpić do realizacji tego zadania na terenie całej gminy  
myślę , Ŝe Państwo w tym temacie będą zgodni. 
Proszę o pytania. 
Radny Stanek – chciałbym wiedzieć jakie środki i gdzie były przekazane na drogi dojazdowe do pól 
Radny Kwiecień chciałbym wiedzieć jakie były przychody i rozchodybudŜetu  gminy . 
Wójt Gminy jak wcześniej informowałem w 2004 roku wykonaliśmy dwie drogi Bujnówka -
Sadkówka i Sędowice-Helenówka z udziałem środków SAPARD.W przypadku środków 
na remont dróg  dojazdowych do pól to w roku bieŜącym taką droga jest odcinek Węchadłów -
Podgórze i jest to kwota 20 tys. Przy czym z budŜetu gminy równieŜ muszą być  zaangaŜowane 
środki , gdyŜ jest to warunkiem pozyskania.Muszę powiedzieć , Ŝe są to środki niewielkie , ale 
równieŜ o takie   
środki gmina czyni starania. 
Pani Skarbnik informuje , Ŝe odnośnie spraw finansowych Państwo Radni będą informowani  
w jakim stanie jest budŜet gminy. 
Po wyczerpującej dyskusji sprawozdanie Wójta zostało przyjęte. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 minut przerwy. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.  
Przewodniczacy Rady Gminy przystępuje do kolejnego punktu informując , Ŝe Rada Gminy na 
swym  pierwszym posiedzeniu powinna zmierzać do ukonstytuowania wszystkich wewnętrznych 
organów , do których naleŜą takŜe komisje. 
Przystąpimy do wyboru trzech komisji stałych Rady Gminy Michałów określonych w $ 14 pkt 3 
Statutu Gminy tj. 
-   Komisji Rewizyjnej 
– Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego BudŜetu i Finansów 
– Komisji Zdrowia ,Oświaty ,Kultury ,Bezpieczeństwa Publicznego, i Bezpieczeństwa 

PrzeciwpoŜarowego  
Zgodnie ze Statutem Gminy radny moŜe być członkiem najwyŜej dwóch komisji stałych. 
Projekty uchwał w sprawie powołania poszczególnych komisji stałych Państwo radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem o sesji. 
Proszę o ustalenie liczby członków Komisji Rewizyjnej. 
Rada Gminy ustala trzech członków Komisji Rewizyjnej. 
Radny Kowalczyk Bogusław zgłasza radnego Tyburczyk Czesław 
Radny Mazur Łukasz zgłasza radnego Cichoński Grzegorz 
Radny Cichoński Grzegorz zgłasza radnego Mazur Łukasz 
Przewodniczący Rady Gminy kolejno pyta czy kandydaci do komisji Rewizyjnej wyraŜają 
zgodę. 
1.Radny Tyburczyk – wyraŜa zgodę 
2.Radny Cichoński wyraŜa zgodę 
3.Radny Mazur wyraŜa zgodę 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje kolejno kandydatury członków do Komisji Rewizyjnej 
pod głosowanie. 
1.Radny Tyburczyk Czesław w wyniku głosowania 14 za 
2.Radny Cichoński  Grzegorz w wyniku głosowania 14 za 
3.Radny Mazur Łukasz w wyniku głosowania  14 za. 



Przewodniczacy Rady Gminy informuje , Ŝe wyboru Przewodniczacego Komisji Rewizyjnej  
w myśl zapisów Statucie Gminy dopkonuje  Rada Gminy. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej zostaje Radny Tyburczyk Czesław. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Michałów. 
Przewodniczacy Rady Gminy poddaje pod głosowanie. 
W wyniku  głosowania 15 było za uchwała została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Gminy prosi o ustalenie członków Komisji buidŜetowej. 
Radny Wleciał zgłasza wniosek 7 osobowy skład komisji budŜetowej. 
Radny Kowalczyk zgłasza wniosek , aby komisja budŜetowa  liczyła 6 osób 
Przewodniczący rady Gminy poddaje pod głosowanie  wniosek Radnego Wleciała  

    o siedmioosobowym  składzie komisji budŜetowej jako najdalej idący. 
W wyniku głosowania 11 było za 3 przeciw . 
 
Radny Kowalczyk zwraca uwagę , Ŝe nie był głosowany wniosek drugi. 
Radny Stanek zwraca uwagę , ze winny być głosowane wswzystkie wnioski. 
Doradca prawny wyjasnia ,Ŝe głosujemy wniosek najdalej idący. 
 
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie  kandydatów do komisji. 
1. Radny Stanek Krzysztof zgłasza Radnego Kowalczyka Bogusława 
2. Radny Motyka Rafał zgłasza radnego Wleciała Jarosława 
3. Radny Tyburczyk Czesław zgłasza radnego Kwietnia S ławomira  
4. Radny Wleciał Jarosław zgłasza Radnego Motyka Rafał 
5. Radna Morgaś zgłasza radnego Tyburczyk Czesałw 
6. Radny Wójcik Łukasz zgłasza radnego Oleksy Tadeusz 
7. Radny Kwiecień Sławomir zgłasza Radnego Wójcik Łukasz 
Przewodniczący Rady Gminy pyta kolejno zgłoszonych kandydatów czy wyraŜają zgodę 
kandydaci wyrazili zgodę. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi o akceptację w głosowaniu jawnym  dla kaŜdego 
kandydata. 
1. Radny Kowalczyk Bogusław w wyniku głosowania 15 było za 
2. Radny Wleciał Jarosław w wyniku głosowania 15 było za 
3. Radny Kwiecień Sławomir w wyniku głosowania 15 było za 
4. Radny Motyka Rafał w wyniku głosowania 15 było za. 
5. Radny Oleksy Tadeusz w wyniku głosowania 15 było za. 
6. Radny Tyburczyk Czesław w wyniku głosowania 15 było za 
7. Radny Wójcik Łukasz  w wyniku głosowania 15 było za. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie projektu 
uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
BudŜetu i Finansów. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie  projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 było za uchwała została przyjęta. 
 
Przewodniczący Rady Gminy informuje , Ŝe przechodzimy do wyboru komisji oświatowej. 
Przewodniczący rady Gminy prosi o ustalenie liczby członków komisji . 
Radny Stanek Krzysztof  proponuje 5 osób w składzie komisji oświatowej. 
Radny Wójcik Łukasz  proponuje  6  osobowy  skład Komisji oświatowej ,lecz po chwilowej 
dyskusji wycofuje go. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy poddaje wniosek Radnego Stanka Krzysztofa o 5 osobowym składzie 
komisji oświatowej pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 14 było za 1 przeciw. 



 
  
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydatów do komisji oświatowej. 
1. Radny Pruś Andrzej zgłasza radnego Stanka Krzysztofa 
2. Radny Wleciał Jarosław zgłasza radną Morgaś Jolanta 
3. Radny Stanek Krzysztof zgłasza radnego Pruś Andrzej 
4. Radna Morgaś Jolanta zgłasza radną Wójcik BoŜena 
5. Radny Wleciał Jarosław zgłasza radnego Barosiński Przemysław. 
 
Przewodniczący Rady gminy pyta kolejno zgłoszonych kandydatów czy wyraŜaja zgodę. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi o wyraŜenie w głosowaniu jawnym  
akceptacji dla kaŜdego ze zgłoszonych kandydatów do komisji oświatowej. 
1. Radny Stanek Krzysztof w wyniku głosowania 14 za 1 wstrzymujący 
2. Radna Morgaś Jolanta w wyniku głosowania 14 było za 1 wstrzymujący 
3. Radna Wójcik BoŜena w wyniku głosowania 14 było za 1 wstrzymujący 
4. Radny Bartosiński Przemysław w wyniku głosowania 14 było za 1 wstrzymuj ący 
5. Radny Pruś Andrzej w wyniku głosowania 14 było za 1 wstrzymujący 
 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wiceprzewodniczacego o odczytanie projektu uchwały w 
sprawie powołania składu osobowego Komisji Zdrowia, Oświaty ,Kultury Bezpieczeństwa 
Publicznego , Bezpieczeństwa PrzeciwpoŜarowego Rady Gminy Michałów. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 było za uchwała została przyjęta. 
 
Kolejnym punktem dzisiejszego posiedzenia jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości diet dla radnych Rady Gminy Michałów oraz zasad ich wypłacania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o przedstawienie  
propozycji. 
Przewodniczący Rady Gminy  - 600, 00 zł 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – 300, 00 zł 
Przewodniczący Komisji - 300,00 zł 
Radny  - 250,00 zł 
Radny Motyka Rafał proponuje aby ujednolicić dietę Przewodniczącego Komisji i radnego. 
Radny Tyburczyk wnioskuję , aby zachować proporcję co do wynagrodzenia Przewodniczącego 
Komisji , a członka.komisjii motywuję to tym , Ŝe Przewodniczący musi przygotować materiał na 
kaŜde posiedzenie, utrzymywać kontakt z urzędem. 
Radny Kowalczyk naleŜy dokładnie wyjaśnić jak wygląda wynagrodzenie ryczałtowe ,  a jak 
wygląda dieta. 
Radny Kwiecień Sławomir – naleŜy mieć na uwadze , Ŝe ten własnie sposób wynagrodzenia jest 
bardzo słuszny. 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje kolejno pod głosowanie powyzsze propozycje 
wynagrodzenia ryczałtowego 
Przewodniczący Rady Gminy  - kwota 600,00 zł w wyniku głosowania 15 było za  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – kwota 300,00  zł w wyniku głosowania 15 było za 
Przewodniczący Komisji Stałych  kwota 300,00 zł  w wyniku głosowania 7 było za 7 przeciw 1 
wstrzymujący. 
 
Radny Kowalczyk chcę zwrócić uwagę , Ŝe głosowanie to jest bardzo waŜny moment dlatego 
proszę podchodzić powaŜnie. 
 
Wójt Gminy  ja muszę  tu powiedzieć , Ŝe Przewodniczący Komisji jeden dzień tracą na 



przygotowanie materiałów łącznie z przyjazdem do urzędu.  
Przewodniczący Rady Gminy ponawia głoswanie prosi o reasumpcję głosowania przy 
wynagrodzeniu Przewodniczącego Komisji i radnych. 
Przewodniczący Komisji – kwota  300,00  zł w wyniku głosowania 11 było za 3 przeciw  1 
osoba nie bierze udziału. 
Radny  -  kwota 250, 00 zł  w wyniku głosowania 13 było za 2 przeciw.  
Przewodniczący Rady Gminy prosi  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie projektu 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Michałów oraz zasad ich 
wypłacania. 
Wiceprzewodniczący odczytuje projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje uchwałę pod głosowanie,. 
W wyniku głosowania 15 było za uchwała została przyjęta. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy wypowiedział  wobec wyczerpania sie porzadku obrad  zamykam  
I sesję Rady Gminy Michałów – dziękując wszystkim za udział. 
Sesja zakończyła się o godz. 14 -tej. 

  
                              

 
 
 
 
 
 

  
 
 
 


